
Protokc! x- 4/2 0 1~

1 posiedzenia S\\ if;tokrl~ skiej Rady Dzialaln otcl Pozytku Publlcznego III kadencji

z dn ia 15 czerwca 20 1~ f.

\V dniu 15.06.2015 r. 0 godz. I~.OO \\ siedzibie Urzedu Starszalkowskiego
Wojcwodztwa Swictokrzyskiegc odbylo sit' czwartc posiedzenic Swietokrzyskiej Rady
Dzialalnosci Pozytku Publicznego III kadcncji,

Posiedzcnie Radv otworzvla Pani Aanieszka Piwnik-Piccvk - Przewodniczaca
Swietokrzyskiej Rady 6zialalnos~i Pozytku PUblicznego. W posiedzeniu udzial wzielo
12 czlonko w SRDPP zgodnie z zalaczona lista obecnosci, ktora stano wi zalacznik nr I do
niniejszego protokolu.

Prowadzaca spotkanie przedstawila prcponowany porzadek obrad (zalacznik nr 2):
I. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjecie porzadku obrad.
3. Wystapienie przedstavicieli Organizacji Pozarzadowych zasiadajacvch w Komitccie

Monitoruj acvm RPO WS na lata 2014 -2020.
4. Konsultacje projektu Uchwaly Sejmiku Wojewodzrwa Swietokrzvskiego w sprawie

polaczenia Wojcwodzkiego Specjalistvcznego Szpitala Dzieciecego im. Wladyslawa
Buszkowskiego z Wojewodzkim Szpitalem Lcspolonym w Klelcach.

5. Sprawy rozne .
6. Zakonczenie obrad.

Nie zgloszono uwag i uzupeinien do porzadku, Rada przyjela ww. porzadek jcdnomyslnie.
Przewodniczaca Rady powitala czlonkcw Rady craz przedstawicieli Organizacji

Pozarzadowych zasiadajacych w Komitecie vtonitorujccvm RPO \\'S na lata 20 14·2020.
Xadmienila. it podczas poprzedniego spotkania. ktorc odbylo sic w dniu 20 maja 2015 r..
czlonkowie Rady wyszli z inicjatywa zorganizcwania spot kania Z reprczcntantami sektora
pozarzadowcgo. bedacyrni czlonkarni Kornitetu Monitorujacego RPO \\'S na lata 2014-2020.
Pani Piwnik-Piecyk wspomniala. iz nu poprzcdnim posiedzeniu Radv. omowione zostaly
kwest ie m.in. konsulrowania Szczegolovcgo Opisu Osi Prioryt ctowych RPO Wojevvodztwa
Swietokrzyskicgo na lata 2014-2020 oraz kryteria ogolne dotyczcce projektow rea lizowanych
w ramach os! priorytetowych Regionalnegc Programu Opcracyjncgo Wojewodztwa
Swietokrzyskiego na lata 2014·2020 wspolfinansowanych z EFS. W posiedzeniu uczestnlczvl
Pan Tcmasz Janusz - Zastepca Dyrektora Depanamcntu Polityki Rcgionalnej oraz Pani
Halina Grebosz z Dcpartamentu Wdrazania Europejskiego Funduszu Spotecznego wraz
z pracownikiem .

Jako PICf\\Sza glos zabrala Pani Anna Mikolajczyk - czlonek Komitetu
Monitorujacego RPO WS na lata ~014-2020. reprezentujaca organizacje pozarzadowe
dzialajace ria rzecz promowania wlaczcnia spolecznego. rownosci szans plci. rownosci szans
i niedyskryminacji . Pani Mikolajczyk przygotowala dla czlonkow Rady zbior informacji 01.:

genezy Komitctu vlonitorujacego. jcgo zadan. a takze wyrycznvch. jakie zapadly podczas
picrwszego posiedzenia Komitetu. :\a poczatku swojego wvstapicnia nadmienila. iz
w Kom itec ie Monitorujacym sektor pozarzadowy reprezenruje osmiu przedstawicicli.
powolanych Uchwala or 6/2015 Swietokrzyskiej Rady Dzialalnosci Pozytku Puh licznego
z dn ia 20 kwictnia 2015 roku \\ sprawic: wyznaczenia przedstawiciel i organ izacji
pozarzadowych do Kornitetu Monitorujaccgo RPO \\'S na lata 20 14-2020. a mianowicie:

l . Anna ~likolajczyk - cz lonek, Marcin Agatowski - zastc;pca czlonka
2. S~h.1stian Gralec czlonek. ~1onika Balicka - zaslc;pca czlonka
3. Anna Dcpczynska - czlon~k. Artur Pawc lcc - Z3Sll;pCa czlonka
4. \>tichal Braun - czlonek. Renata \ tiszcluk - zast~pca cLltlnka.



Pani Mikolajczyk podkreslila. it ww. czlonkowie zostali wybrani przez SRDPP w wyborach
dcmckratycznych. Ponadto wspornniala. ze czlonkowie ci rcprezentuj a szeroko pojctv interes
sektora pozarzadowego. przez okres najb lizszvch szesc iu lat . Kolejno glos udzielono Panu
Michalowi Braunowi - Prezesowi Regionalnego Centrum Wolontariaru w Kielcach.
pelniacemu jcdnoczesnic funkcje Dvrektora Ogo lnopolskiej Federacji Organi zacj i
Pozarzadowych (OFOP). Pan Braun nadrnienil. it nie we wszystkich krajach Unii
Europcjskiej reprezenrantami w Komitetach Monitorujacych sa przedstawicie lc sektora
pozerzadowego. Cicszv tyru bardz iej fakr. it w naszy m kraju \\ Komitccie zasiadaja
reprezentanci organizacji pozarzadowych. Szkoda tylko. ze nie udalo sie zwiekszyc liczby
organizacji reprezentujacvch scktor pozarzadowy w wojewodztwie swietokrzys kim. Pan
Braun z przykroscia stwicrdzil. 7C przy naborzc do Komitctu w naszym wojcwcdztwie
odpadla duza liczba znaczacvch organizacji takich, jak np. Caritas Diecczji Kieleck iej .
\V da lszej czesci swoj ego wystapienia Pan Braun zachecal do odwiedzenia strony
intemetowej Ogolnopolskiej Fcderacji Organizacji Pozarzadowych: monnorpozarzqdowy.pl.
poniewaz OFOP prowadzi mon itor ing prac. bedacych przedmiotem ob rad Kom itctu, Ponadto
informacje dotyczace prac Komitetu zarnieszczane sa na portalu ngo.pl w zaktadkach: Sou'u
Perspcktywu }O!.J-20]O i Komitety Xtonimruiace. Ponadto Pan Braun oswiadczyl. ii. na
wskazanych stronach znajda sie tel. dokumenty. ktore beda omawiane i wypracowywane
podczas kolejnych posicdzen Komitetu. Pan Braun podkreslil. it \\ tej perspcktywie
fina nso wej. podobnie jak to mialo micjsce w poprzcdniej. planuje sie utworzenie Krajowej
Sicci Tematycznej ds . Partnerstwa (KSTPl. cclem wzajernncj wymiany informacji z innych
regionow. Na zakonczenic swojego wystapicnia przypomniai. it Fundacja Rozwoj u
Dcmokracji Lokalnej. rcalizuje projekt pn. : ..Zwiekszenie potcncjalu funkcj onowania RaJ
Dzialalnosci Pozvtku Publicznego )\ wojewodztwie mulopolskim. podkarpackim.
swietokrzyskim i Iubelskim", ktcrego celem jest wvp racc wanic standardow dzialania Rad.
Efektem projektu jest m.in. powstajaca obecnie Rada Pozytku Publicznego w Staporkowie.
\\' tym momencie do rozmowy wl~czyl sie ks. Krzysztof Banasik - Zastepca Dyrektora
Caritas Diecezj i Kieleckiej. ktory przypomnial. it wraz 7 Panem Tomaszem Rcjmcrem 
Komendantcm ZHP Choragiew Kielecka i Panem Michatem Piaseckirn - Sekrerarzcm
Stowarzyszenia Homo Pol iticus. uczcstniczvli \\' procedurzc powolania przedstawi cieli
organizacji pozarzadovvch do Komitetu Vlonitorujaccgo RPO \\'S na lata 20 14·2020.
W trakcic Iiczenia gtosow pojawi! sic blad techniczny. polcgaiacv najprawdopc dobniej na
blednym zliczcniu tabcli z gtosami. 0 tym fakcie informowala rowniei Gazcta Wyborcza.
Ks . Banasik w imicniu swoim oraz pozostalych cLionkow Rady. przcprosil za zaistniata
s~1uacj~. .1 cdnoczesnic ol..llajmi!. :lC wi<rks70SC organiz3cji wypelnita fonnularze dohrze. ale
cz~sc formularzy zostalo nicst~ty wypcinionych wadliwic np. \\' kilku przypadkach na
\\TIioskach 5twierdzono niezgodnosc podpiso\\ osob z KRS. Pan l'.lichal Piasecki doda!. te
cieszy dut.3 liczha organizacji. ktore zlozyly wnioski .
W dalszcj CZl;Sci 5potkania Pani Anna \.1ikoiajczyk \\ spomniala. ii kluczo\\ ym pun ktcm
pierv;szego posiedLenia Komitetu. kto re mialo miejsce \\ dniu 05 maja 2015 r.. bylo prlyjtfcie
k.I:lcriO\\' wyboru projeklO\\ w ramach Dzialania 8.1. 8.3. 8.5. 10.1 i 10.2. \\" trakcie obrad
Komisji . strona pozar7.(j.do\\a zgtos ila ponad 80 uwag do Regulaminu Kom itetu
\lonitorujqccgo. Z kt6rych ponad polu\\!; prz:jeta In5t~1ucja Zarz4dzaj~ca (lZ). czyli Urz'!d
\1arszalkowski Wojewodztwa Switftokrzyskiego. Pani \1ikolajczyk pT7ypomniata. ii wsr6d
czlonkow Komitetu 5a labc reprezentanci Instytucj i Posredn icZ4cych (l P). czyli
Wojcwodzkiego Lrzl;du Prac~ w Kiclcach i L'rzedu \liasta Kielce . Podczas pierwszego
posiedzenia Komitetu laprezentowano infonnacje na temat aktualnego stanu prac nad
Regional nyrn Prograrnem Operac~jnym WojewodLt\\3 SWit;tokrzyskiego na lata 2:0 14-2020.
w t~m zapisow Szclcg61owcgo Opisu Osi Prior;.1etO\\ych RPOW S 20 1-t-2020 w zakrcsie
Dziatait/Poddzialait finansowanych L Europcjskiego Funduszu Spo leC7Jlcgo. Pani



Mik olajczyk stwierdzi!a. iz SZOOP powinien bye konsultowany w calosc i np . osiami. Te
propozycje poparl rowniez Pan Michal Braun . ktorego zdaniem konsultacje SZOOP sq.
potrzebne cbociazbv dlatcgo. zeby \\ rcj perspektywic finansowej dobrze wydatkowac srodki
finansowe. Pani Mikolajczyk zarzucila stronie samorzadowej. iz podczas poprzedniego
spotkania z przedstawicielarni Dcpartamcntu Polity ki Regionalnej Urzedu Marszalkowskiego.
zadek larowano. iz SZOOP bcdzic konsultowany \\ calosci. Pani Mikolajczyk zwroci la takze
uwage na liczbe czlonkow Komitctu: 40 stalych czlonkow plus 10 obserwatorow (w tym
.2 przedstawicieli Komisji Europcjs kiej j. \"iestcty strcnc pozarzadowa rcprezcntuje tylko
.i czlonkcw. co niejednokrotnie stanowi brak sil~ przeb icia przy podejmowaniu konkretnvch
decyzji. Pan i Mikolajczyk nadrnicnila. iz w trakcie prae Komitetu. strona pozarzadowa
zapropono wala wp rcwad zenie do kryteriow dostepu - okres lonej kwoty poten cjalu
finansowego Wnioskodawcy za ostatni rok obrotowy, Lmozliwiloby to dostep do konkurscw
tvm organizacjom. krore nie maja wysckich obrotow. Strona pozarzadowa proponowala. by
to kryterium znalazlo sie w ocenie mervtorycznej wniosku. Ponadto strona pozarzadowa
zaproponowala wp rowadzenie kryterium premiujacego - dodatkowe 10 punktow dla
wnioskodawcov. ktorzv dzialaja na terenie woj. swietokrzyskiego przynajmniej przcz okres
ostatnich 12 miesiecy. Mialoby to na cclu wspomoc organizacje z terenu woj.
swietokrzyskicgo. Xiestcty zgloszonv postulat nic zyskal uznania wsrod pozostalych
cztonkow Komiteru. Pani Anna Mikolajczyk oznejmila. it nie uda!o sie wprowadzic
zaproponowa nej przez scktor pozarzadowy zmianv. polcgajacej na wydzieleniu srodkow
z pomocy techniczn ej na organizacjc spotkan \\ terenie. Zdanicm Pani Mikolajczyk. strcna
samorzadowa uwaza. ze skoro do tej pory sekior pozarzadowy nie zglaszal takiej potrzeby. to
znaczy. ze organizacje pozarzadovc sa w posiadaniu takich srodkow i z pcvnoscia dadza
sobie rade bel wsparcia flnansowego z pomocv tcchniczncj. Z kolci Pan Sebast ian Gralec 
Prezcs Stowarzyszcnia Integracja i Rozwoj. jednoczesnie czlonck Kcmitetu. zwroci l uwage
na fakt. iz czlonkami Komireru sa takze rcprczentanci L\\ iazku pracodawcow
i przedsiebiorcow. z ktorymi przcdstawicicle sektora pozarzadowego mogliby nawiazac
wspolprace. Pan i Mikolajczyk podkreslila. 7C w ramach Komitetu z inicjatywy minimum
-t czlonkow. mega powstac grupy roboczc. l'onadto istnicjc rnoxliwosc rozszerzenia grupy
obserwatorcw 0 organizacje. ktore nie dostaly sic do Kornitetu . Obserwator maze zglaszac
\\l1ioski. ale nie moze glosowae. \ioLe brae udzial \\ posiedzcniach. ale nie moze brae udzialu
w dyskusj i. \\ ' trakcic spotkania padlo p~ tanic: w jaki spos6b byli dobierani dotyehezaso\\i
obscrv.;atorzy? Nicstct~ czlonkowic K.om itcttl nic byli w stanie udziel ic odpowiedz i na zadane
pytani e. Przcwodni cz~ca stwierdzita. i2: takimi obscrwatorami moga bye np. czlo nkowie
Rady. Ks. Banas ik zadal p~1anic: ez~ istniej4 prz~pisy. ktorc pozwalaja na zwi~kszenie liczby
obserwatorow? Pani \likotajczy k odpo\\i~Jziala. z...· i~ tniej<)ec prze-pisy nie zabran iaj ~

zwii;kszcnia liczby obse rwatorow. Zdaniem ks. Banasika SRDPP powinna poprzec postulal
dotycz4ey rozszerzenia liczby ohscr\\ atorO\\ . Pani \1ikolajczyk nawi¥ala jeszczc do kwestii
srodk 6\\ z pom ocy technicznej na organizJej<; spotkan i szkolcn. Zadata p~ tanie. ezy Rada
posiada takic srodki . Panadto zwroei la si~ do czlonkcl\\ Rady 0 pomoc przy organizacji
spotkait w terenie. Jej zdaniem spotkania w terenie daj~ mozli\\ose Iworzcnia partne rst\\
lokalnych . a \\'sz~stko no. to wskazuje. ze partnerstwa b~d4 nicuniknione. \\' dalszej czt;sci
spotkania rani .\1ikolajezyk oswiadczyla. it sposo h prO\\Ud7enia spotkan przez
pr.lcdstawicieli scktora PozarZ4dowego roi:ni si~ ad sposobu pro\\'adzcnia przez praco \\nika
LJrz<;du. Pan Lcszck \\' n~trzak - Kiero \\llik Oddz iatu Kuhury Fizycznej i Turystyki
w Departamcncie Promocji. Edukacji. Ku(tur~ . Sportu i Turystyki Urz~du .\1arszalkowskiego
\\'ojcwodztwa S\\ietokrzyskicgo sh\ierdzil. 2:e SRDPP nie jest upo\\ai".niona do rozstrzygania
tego. kto powinien pro\\ adzie takie spotkania. Jeg.o zdaniem \\ tej kwestii cztonkowie
Komitetu powinni si~ 19tosie do dyreklO rO\\ pos/czeg61 nych Departanlcntow. Ks. Hanasik
popari \\)"powicdz Kierownika. Pani .\likolajczyk \\spomniala. iz seklOr pozarzqdowy



niestcty nie vtacza sic w kcnsultacje . Z czego to wynika? Bye moze
z tego, iz starszc osoby w duzej nuerzc me pcsluguia sic intcmetem. a na niektorych
wicjskich tercnach nie rna niekiedy dostepu do komputerow i inrernctu. Xa zakonczenic
swojego wystapienia Pani Mikolajczyk wspomniala 0 wkladzic wlasnyrn organizacji
\\ projektach. Stwierdzila. iz zdaniem czlonkow Komitetu walka 0 zerowv wklad wlasny mija
sie z cclem. tym bardziej. i e wklad wtasnv mozna bedzie wykazac nie tylko w formie
finansowcj, ale rownicz np. rzeczowcj. Poza tvm 5% wklad wtasny to nie jest duzo. Pani
Mikolajczyk nadmicnila. rs: do tej pory czlonkowic Komitetu nit: otrzvmali od Instyt ucj i
Zarzadzajacej oticjalnej inforrnacji dotyczacej \\ ~ sokosci wymagancgo wkladu wlasnego.
Pani Przcwodniczaca wspomniala, it kwcstie wysokosc i wkladu v tasnego omawiala Pani
Halina Grebosz z Depanarneruu Wdrazania Europejsk icgo Funduszu Spolccznego na
poprzcdnim posiedzeniu SRDPP,
Ks. Banasik mowi! 0 potrzebie wypracowania sciczki wspolpracy pomicdzy Rada
a czlo nkami Kc mitetu. Pani Agnieszka Piwnik-Piccvk zadala pytanie. czcgo przedstawiciele
sektora pozarzadowcgo zasiadajacv w Komitccie Monitorujucvm oczekuja od czlonkow
SRDPP? Pani Mikolajczyk odpowiedziaia. it bcdzie sie konsultowala mailowo
z Przewodniczaca Rady oral. o: ria biczaco bedzic przesvla!a Jcj dokurnenty bedace
przedmiotem prac Komisji . cele m rozcslania do wszvsrktch czlonkow Radv. Ponadto dobrze
bvtobv raz na jakis czas spotkac sic z przedstawicielami Rady na spotkaniach
organ izowanych \\ terenie badz w siedzibie l. rzedu. Wspomniala. iz czlo nko wie Komitetu
beda zvvracali sie pisemnic do czlonkcw Rady 0 zajecie oficjalnego stanowiska
w zglaszanvch kwestiach. Pan Tomasz Rcjmcr zwroci l sic z prcsba do czto nkow Komitetu.
by nu kolcjnc spotkanie z przcdstawicic lami Radv. przygotowac w punktach zagadnienia.
ktore czlonkowie Korniteru chcielibyomowic na kolejnym posiedzeniu Radv.

Kolcjn a czesc sporkania stanowilc omowienic konsultacj i projektu Uchwaly Sejmiku
Woicwcdztva Swietckrzyskiego w sprawie polaczenia Wojewodzkicgo Specjalistycznego
Szpitalu Dzieciecego im. Wladyslawa Buszkowsklcgo z Wojewodzkim Szpitalem
Zespolonyrn \\ Kielcach. Glos zabrala dr Anna Xocun - Dyrektor Departamentu Ochrony
Zdrowia Urzedu \1arszalk()wskiego. ktora przyporuniala. it w dniu 6 sierpnia 2014 roku
Zarzad Wojcwcdztwe Swietokrzyskiego Uchwala Nr 2C)26/l-\. przvjal projekt uchwalv
Sejm iku Wojewodztwa Swietokrzvskicgo \I sprawie polqczenia dll'och sW'lOd:ielnyc.:h
public:l~vch : ukladn\l" oph>ki :dnH\'ornef Wojell'nd:kieKo Specjalis l}"c: l1ego S:pitala
D:ieci~ceKo 1I" Kielcach om: WojelHid: kiego .'·:I'irala lespolonego \I" Kielcuch popr:e:
U/II'or:enie nOIl'ego J(mlOd:ielnego pliblic:m:go : akladu 0l'ieki :drll\wrnej Wojell"()d:kiego
S':pirala Zespolonego im, lI '1a£~rslai\"(l BlIs:kOllskiego \I' Kieln u.'h ora: nadania nowemu
:akladowi sralUru. Projckt ten zostal przekazan~ do konsuhacji podmiotom okrdlon~m

w ustawach 0 dzialalnosci Icczniczej i L\\iazkach Li:l\\odowych oraz uchwale 1\r X/l67/l1
Sejmiku Wojewodztwa SWietokrzyskit:go z dnia I sicrpnia 2011 \I sprawie okrdlenia
s:c=egolowego .'iposobu konsulwlI"ania ,projekuh\' aklull' prmm miejsc{}\l'ej!,o Sanwr:£!dll
W(~jewud=tll'a Swifrokr:yskiego : e Swiflokr:yskq Radq Po::yrku PlIblic:nego ora:
organi::ucjami po:ar=qJO\\~mli i innymi podmiolami. \\'yniki konsultacji zostaty
opublikowane na stron ic internc towcj Crzedu \ Iarszalkowskiego w Kielc-ach w dniu
l .f paidzicrnika 201.f roku. \\' trakcic konsultacji zgloszone zostaly lieme postulat~

sugeruj~cc inny spos6b polqczenia szpitali m.in. poprzez wchloni~c ie Szpitala Dzieci~cego

pr7ez \",'i~kszy Wojl.' \\ odzki Szpilal Zespolon:. Dla Zarz4du \).. 'ojcwodztwa kluezowq spraw~

przed ostateczny m w~ berem sposobu potaczcnia bylo dokonc7enic budowy pa\\ilonu
ped iatrycznego przy ul. Grul1\\aldzkicj. a nast~pniC' jego peine wyposai enie \\ aparatur~

i sprzt;t medyclOY, Roboty budewlanc- zostaly \\ petni zakOIiczonc na poczqt ku 2015 r.
Pawilon pediatryclOY uzyskal wS7clkie poz\\olc-nia od stoso\\nych shab na jego
u~lkowan i e. Obccnic ob ickt jest \\ konco\\cj Jazic wypusaienia \\ sprze t i aparatun;



mcdyczna oraz meblc. Oznacza to. zc \\ przeciagu .:: - 3 miesiecy moze nastapic przcnicsienie
pacjcntow Szpitala Dzieciecego z ulicv Langiewicza do nowcgo pawilonu pediatrycz nego na
Czamowic. Zapcwni to zdecvdowanic lcpsze warunki PObY1U pacjentow w poszczcgolnych
oddziaiach, podniesie standard ich hospital izacji . jakosc udzi elanych swiadczcri oraz stworzv
lepszc warunk i prac) personelu,
Za war inntcm po laczenia szpi tali poprza \\ laczcnie Wojcwodzkiego Specj alistyczncgo
Szpitala Dziecicccgc do Wojewodzkiego Szpitala Zcspolonego \\ Kielcach przemawiaja
nastepujace argurnenty:

- taki rodzaj polaczenia jest duzo prostszy do realizaej i pod wzglcdem prewnvm 
zapcwn ia maksymalnc sk roccnic procesu integracji Szpitali.
zapewni duzo lepsze rozwiazanie kvesui pracowniczych - wszyscy praco wnicv
Szpitala Dzieciccego przcjda do pracv \\ Wojewodzkim Szpitalu Zespolonym
zgodnie z art. 23 Kodeksu Pracy.

jest to naiprostszy sposob przejecia przez Wojcwodzki Szpital Zespolony kontraktu na
swiadczenia pediatrycznc. bel. koniccznosci oglaszania konkursu oren przez !\FZ.

Ponadto polaczenie obydwu jednos tck pozwoli na:

- utworzenie silncgo pod ruiotu zapcwniajacego udzielnnie kompleksowyc h swiadczen
zd rowotnych.

- wzmocnienie pozvcji duzego podrnioru \\ negocjowaniu kontraktu na swiadczenie
us lug medy cznych z 7'iFZ.
przeprowadzenic restrukturyzacji kosztow zarzadzania i administrowania. co pozwoli
ria zwiekszcnie nakladow bczposrednich na swiadczcnia mcdyczne.

- cfektywniejsze wykorzvstanic potencjalu ludzkiego. aperature i sprzetu me dycznego
oraz infrasttuktury .

Po przcpruwadzcniu proccsu poiaczenia podmiotow lcczniczych. bedzie mozliwe utworzenie
\\ strukturzc Wojcwodzkiego Szpitala Zespolonego. obok Swietokrzy skie go Centrum
Kardiolog ii i Swietokrzvskiego Cen trum Xeurologii, Swietokrzyskiego Centrum Pcdiatri i.
Dyrcktor Departarnentu Oehrony Zdrowia podsumcwala. iz technicznie i prawnie jest to
najprostszy sposob polaczcnia obu placowek . Pani Agnieszka Kmiecik - Prezes Zarzadu
Fundacj i Centrum Europy l.okalnej zapytala 0 OJdzial Patologii i Intensywnej Terapii
Xoworodka Wojcwodzkiego Spccjalistyczncgo Szpitala Dzicciccego \\ Kielcach . Pani
Dvrcktor powiedziala. ie istnicje koncepcj a wydzielenia w budynku kardiolog ii stosown ego
pomieszczenia na ten eel. Przv okazji omawiania tej kwestii Pan i Kmiecik wspornniaia. iz jest
malo rniejsc dla dzieci na Oddziale Chi rurgii. Pani doktor :.JOCUll oznajmila. it jest brana pod
uwage opcja utworzenia oddzialu jednodniowego. Ponadto Pan Sebastian Gralec zadal
pytunie. co sit; stanie z 30 lekarzami rczydentami". Pani Doktor odpowiedziaia. resprawa nie
jest Jej zna na. ale zrobi rozeznanie w tej kwestii i poinformuje cz lonkow Radv.
Reasumuja c. czlonkowic Rady vvraxili pozvtywna opinic w spra wie uchwal v (d wic osob y
wst rzymaly sit; od glosu).

Na zakonczenic spotkania Przcwodniczaca Rady w ramach punktu: Sprawy rome
poprosi la Pani ~ Tere s~ Sli\\~ Kicnl\\n ika \\ Regionalnym Osrodku Po lityki Spolecznej
Urz~du Marszalkowskiego 0 l.abran ie glosu i podzielenie si~ infomlacj ami nt. obccnyeh prac
Departame ntu. Pani Sliwa wspomniala. i7 obecnic ROPS jest na etapic rozstrz ygania
otwanego konkur su ofcn z 7.akresu rchabilitacj i spoteeznej i 7.awodowc.i os6b
niepelnos pra\myeh. W tym roku na konkurs wpJynt;lo 112 oren. :.J"a konkurs przcmaezono
1.5 mIn zl. Osrateczna dccyzjif co do wyboru ofen podej mie Zarz4d Woje wodz twa
Swi~tokrzyskiego.
Pan Piasecki zadal pytanie. ezy na ko lcj ne spotkanie zostali juz zaproszeni przedstawiciele
sieci itederacj i organizacji pOlarz~dowyeh. Prl ewodnicL4ca Rady oznajmila. it reprczentanci
sieeilfederacji zostan~ dopiero zap roszeni. ponicwai: przesuni<;ty zostal tennin kolej nego



spotkania Rady. z 29 czcrwca 20 15 r. na 01 lipca 2015 f.. Z uwagi na uczestnictwo
w spotkaniu vtarszatka Wojcwcdztwc Swietokrzyskicgo. W kc lejnvm posicdzeniu Rady
planuje sic udzial przedstawicieli 5 sieci federacji organizacji . ktorzy beda mogli
zap rezentowac swoje dzialania w forrnie j minutowych wystapien. :\3 zakonczenie spotkania
poruszono jeszcze kwestie wspolpracy SRDPP z czlonkami Komitctu Monitorujacego
reprezentujacym i scktor pozarzadowy. Zdanicm ks. Banasika i Pana Sebastiana Gralca.
SRDPP powinna jak najba rdz iej wspolpracowac 7 cz lonkami Komitetu Monitorujacego.
jednakze Rada nic moze angazowac sie w spraw). ktcre przekraczaja jej kompetencj c.

Posicdzenie Rady zostalc zakonczone 0 godz. lot.OO.

Protokol spo rzadzila:

Agnieszka Dudek

Zalaczniki:

Zalacznik nr 1 - Lista obecnosci

Zalacznik nr 2 - Porzadck obrad

Agnleszka Piwnik-Piecyk



Porządek obrad czwartego posiedzenia 

 Świętokrzyskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego III kadencji.  

15 czerwca 2015 r. godz. 12.00 sala nr 102 

 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Spotkanie z przedstawicielami organizacji pozarządowych w Komitecie 

Monitorującym Regionalny Program Operacyjny Województwa Świętokrzyskiego na 

lata 2014-2020. 

4. Konsultacje projektu uchwały Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego w sprawie 

połączenia Wojewódzkiego Specjalistycznego Szpitala Dziecięcego im. Władysława 

Buszkowskiego w Kielcach z Wojewódzkim Szpitalem Zespolonym w Kielcach- pani 

Anna Nocuń – dyrektor Departamentu Ochrony Zdrowia 

5. Sprawy różne. 

6. Zakończenie obrad.  

 



Usta obecnosci

IV posiedzenie Swi~tokrzyskiejRady Dzialalno'ci Poiytku Publicznego III kadencji 15 czerwca 2015 r.

Lp. Imit:; i nazwisko podpis /
1. Ks. Krzysztof Banasik

/£!P?4'~
2. Agnieszka Dudek
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3. 5ebastian Gralec ();vVJJ,
4. Karolina Jarosz
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5. Agnieszka Kmiecik
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6. Beata Napierala
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7. Micha/ Piasecki '-.../
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8. Agnieszka Piwnik- Piecyk ( ).....-:::2";-?C
9. Tomasz Rejmer
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10. Teresa Sliwa
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11. LeszekWn~lrzak VI
12. Bogus/awa Wypych
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